
 

Osoba kontaktowa  

Imię i nazwisko: Jacek Stelmaszczyk  

E-mail: ste7maszczyk.jacek@gmail.com 

 

 

 

 

 

Protokół VI Posiedzenia 

Wydziałowej Rady Studentów Collegium Medicum 

Uniwersytetu Zielonogórskiego 

- kadencji 2022/2023– 

20.09.2024r., Godzina 20:00  

Online 

 

 

 

Otworzenie obrad 

Obrady otworzył Przewodniczący III kadencji Wydziałowej Rady Studentów Collegium 

Medicum - Jacek Stelmaszczyk. W posiedzeniu wzięło udział 7 z 9 uprawnionych członków: 

 

1. Jan Nicikowski 

2. Justyna Hallala 

3. Arkadiusz Gwara 

4. Michał Dąbrowski 

5. Natalia Torz 

6. Anna Nicałek 

7. Jacek Stelmaszczyk 
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1) Przywitanie. 

Prowadzący posiedzenie stwierdził kworum, przywitał uczestników oraz przedstawił plan 

posiedzenia. 

 

Plan Posiedzenia 
1) Przywitanie. 

2) Przyjęcie planu posiedzenia. 

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia. 

4) White Coat Party – wybór miejsca, sprawy organizacyjne. 

5) Sprawa szafek/szatni w szpitalu. 

6) Sprawy do przekazania nowemu Prodziekanowi ds. kierunku lekarskiego. 

7) Centrum Egzaminacyjne – ustalenie statusu sprawy. 

8) Widoczność składu, celów i ogólnopojętej działalności Rady na stronie internetowej 

CM. 

9) Ustalenia wstępne dot. komisji w obrębie Rady. 

10)  Ustalenie terminu kolejnego spotkania. 

11)  Wolne wnioski. 

12)  Zakończenie obrad. 

 

2) Przyjęcie planu posiedzenia (20:16). 

Nikt nie zgłosił uwag do planu posiedzenia. W głosowaniu jawnym za przyjęciem oddano:    

7 głosów za; 0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się. 

Głosowanie jawne nr 1: Przyjęcie planu VI Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 

Za Przeciw Wstrzymane Łącznie 

7 0 0 7 

Wniosek Plan posiedzenia został przyjęty.  

 

Rozpoczęcie Posiedzenia o 20:16 
 

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z V Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023. 

 

Głosowanie jawne nr 2: Przyjęcie sprawozdania z V Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 

2022/2023 

Za Przeciw Wstrzymane Łącznie 

7 0 0 7 

Wniosek Sprawozdanie z V Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 

zostało przyjęte.  
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4) White Coat Party – wybór miejsca, sprawy organizacyjne. 

a. Jacek Stelmaszczyk przedstawił zebranym wyniki ankiety dotyczące wyboru miejsca 

imprezy- ze względu na zbliżone wyniki głosowania, w dalszym ciągu pod uwagę brane są 

3 oferty. Dodał, że z powodu zmniejszonego składu Rady potrzebne jest zaangażowanie 

wszystkich członków Rady Medyków przy organizacji tego wydarzenia. 

b. Przewodniczący zwrócił się z prośbą o podanie pomysłów na styl/motyw tegorocznej 

imprezy, dzięki czemu łatwiej będzie dobrać wystrój wnętrza oraz przygotować materiały 

promujące wydarzenie. 

c. Anna Nicałek zaproponowała znalezienie i zaplanowanie nowych gier integracyjnych. 

Przewodniczący przyznał, że przyda się odświeżenie tej części wydarzenia. 

 

5) Sprawa szafek/szatni w szpitalu. 

a. W związku z ogłoszeniem zmian szafek oraz montażu systemu do wydawania kluczy, Jacek 

Stelmaszczyk poprosił Arkadiusz Gwarę o sprawdzenie czy nastąpiły zaplanowane zmiany. 

Justyna Halalla zapytała, czy szafki zostały opróżnione, a jeśli tak, to gdzie znajdują się 

przedmioty w nich pozostawione. Przewodniczący wyśle maila z tymi pytaniami do 

dyrektora Sławomira Szumalo, który odpowiada za to przedsięwzięcie. 

 

6) Sprawy do przekazania nowemu Prodziekanowi ds. kierunku lekarskiego. 

a. Przewodniczący WRS zapytał zebranych czy mają tematy, które chcieliby poruszyć z 

prodziekanem ds. kierunku lekarskiego. 

b. Anna Nicałek zapytała o możliwość powrotu do pytań na egzaminach organizowanych w 

CSM oraz Centrum Komputerowym. Zapytała również o nową formułę egzaminu OSCE- 

na jakie przygotowania do egzaminu mogą liczyć studenci? Poruszyła także możliwość 

prowadzenia wszystkich wykładów zdalnie, nagrywanie ich oraz udostępniane studentom. 

Przypomniała również o często poruszanej kwestii przez studentów- możliwości ogłaszania 

planu zajęć- wykładów oraz zajęć klinicznych- wcześniej niż kilka dni przed ich 

rozpoczęciem. 

c. Justyna Hallala zgłosiła pytania dotyczące pracy asystenta lekarza- czy Rada Medyków 

powinna zająć się promocją pracy na tym stanowisku? Do kogo należy decyzja o 

przeznaczeniu miejsc- do administracji szpitala czy uczelni?  Zapytała także o możliwość 

większego dostępu studentów do klinik. 

d. Michał Dąbrowski powiedział, że praca asystenta lekarza jest regulowana przez ustawę i 

uczelnia nie ma możliwości ustalania tej kwestii. Dodał, że warto poruszyć możliwość 

pracy studentów wśród wszystkich kierowników klinik. Wspomniał również, że dość 

problematyczną kwestią jest zorganizowanie wolontariatu przez studentów i studentom 

zależy, by tą kwestię uprościć. 

 

7) Centrum Egzaminacyjne – ustalenie statusu sprawy. 

a. Jacek Stelmaszczyk zapytał, czy o nowe informacje na temat funkcjonowania Centrum 

Egzaminacyjnego- nikt nie zgłosił nowych wiadomości, dlatego przewodniczący wyśle 

maila do prodziekan ds. studenckich oraz p. Angeli Nowak. W związku ze zmianami 

władz wydziału Justyna Hallala zapytała, kto będzie odpowiadał za platformę i 

podejmował decyzje dotyczące jej funkcjonowania. 
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8) Widoczność składu, celów i ogólnopojętej działalności Rady na stronie internetowej 

CM. 

a. Przewodniczący przyznał, że zależy mu na tym, by dodać zakładkę Rady Medyków na 

stronie CM. Poprosił Justyne Hallalę o skontaktowanie z Działem Informatyki i ustalenie 

możliwości dodania materiałów na stronę oraz jak bardzo może być rozbudowana nasza 

zakładka, a także możliwość udostępniania zdjęć. Po tym Rada wystosuje prośbę do 

nowego dziekana o zgodę na umieszczenie materiałów na stronie CM. 

b. Jan Nicikowski zaproponował dodanie linku do folderu, na którym znalazłyby się 

uchwały Rady. 

c. Jacek Stelmaszczyk poprosił zgromadzonych o przemyślenie, jakie informacje, podstrony 

powinny znaleźć się w zakładce Rady Medyków i wstępne stworzenie schematu. Natalia 

Torz zgłosiła się do przejrzenia stron innych uczelni i przygotowanie schematu. 

 

9) Ustalenia wstępne dot. komisji w obrębie Rady. 

a. Przewodniczący zaproponował przemyślenie układu komisji obecnie istniejących ds. 

Rozwoju Nauki, Jakości Kształcenia oraz Kontaktów Zewnętrznych- czy powinny 

pozostać w bieżącej formie lub powinny nastąpić w nich zmiany, oraz kto byłby 

zainteresowany pracą w danej komisji. 

 

10) Ustalenie terminu kolejnego spotkania. 

a. Jacek Stelmaszczyk przedstawił pomysł spotkań Rady raz w miesiącu, by omawiać bieżące 

sprawy. Najbliższe spotkanie WRS powinno odbyć się na początku października- wstępny 

termin do ustalenia w przedziale 7-13 października. 

 

11) Wolne wnioski. 

a. Michał Dąbrowski poruszył kwestię wysokości opłat za warunkowe powtarzanie 

przedmiotu- zaproponował przygotowanie zestawienia opłat na różnych uczelniach. Jan 

Nicikowski wspomniał, że opłaty są ustalane zarządzeniem Rektora, dlatego temat 

powinien zostać przedstawiony na zebraniu Senatu UZ.  

b. Justyna Hallala poruszyła kwestię ustalenia z nowymi władzami CM dofinansowania z 

uczelni kursu Więcej niż Lek dla 6 studentów roku, tak jak było to organizowane w 

poprzednich latach. 

c. Natalia Torz zapytała o ustalenie terminu szkolenia z Praw i Obowiązków studenta. 

Zaproponowała zaproszenie nowych władz wydziału, szczególnie prodziekana ds. 

studenckich do udziału w spotkaniu.  

 

Nie zgłoszono więcej wniosków.  

 

Obrady zakończyły się o godzinie 21:30 

Protokół sporządziła Anna Nicałek. 
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